

[EN]

12_Passage Roger Manderscheid

L-1313 Luxembourg-Ville



Rundstab auf Quader - Roland MAYER

Year: 2005

Dimensions: 120 x 65 x 65 cm

Material: Limestone



Sculpture_ As is his custom, Roland Mayer offers here an abstract sculpture. By sculpting his block of limestone, the artist has given birth to geometrical shapes. One can observe a cylindrical shape placed horizontally on a succession of 3 cubes.

Biography_ Roland Mayer was born in 1954. His work involves the use of a wide variety of materials such as stone, metal, wood, glass and often "spontaneous" materials that he finds along the way. After his studies and graduation as a master craftsman, he was a member of the Bavarian artists' association BBK and a founding member of the European artists' group *FREQUENZEN*. He has participated in over 50 national and international sculpture symposia, exhibitions and artist residencies all over the world. His works adorn many public squares and sculpture parks everywhere around the World.

*Artwork available for sale
Proceeds will be donated to the Luxembourg Red Cross
Contact : gareartfestival@gmail.com*

croix-rouge 
luxembourgeoise
Menschen helfen

[FR]

12_Passage Roger Manderscheid

L-1313 Luxembourg-Ville



Rundstab auf Quader - Roland MAYER

Année : 2005

Dimensions : 120 x 65 x 65 cm

Matière : Pierre calcaire



Sculpture_ Comme à son habitude, Roland Mayer propose ici une sculpture abstraite. L'artiste, en sculptant son bloc de pierre calcaire, a donné naissance à des formes géométriques. On peut observer une forme cylindrique posée horizontalement sur une succession de 3 cubes.

Biographie_ Roland Mayer est né en 1954. Son travail passe par l'emploi de matériaux très variés tels que la pierre, le métal, le bois, le verre et souvent des matériaux « spontanés » qu'il trouve sur son chemin. Après ses études et l'obtention de son diplôme de maîtrise artisanale, il a été membre de l'association d'artistes bavarois BBK et membre-fondateur du groupe d'artistes européens *FREQUENZEN*. Il a participé à plus de 50 symposiums nationaux et internationaux de sculpture, à des expositions et des résidences d'artiste aux quatre coins du monde. Ses œuvres ornent de nombreuses places publiques et parcs de sculptures dans le monde entier.

Œuvre disponible à la vente

Les recettes seront reversées à La Croix-Rouge luxembourgeoise

Contact : gareartfestival@gmail.com

croix-rouge 
luxembourgeoise
Menschen helfen